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ЗАСЕДАНИЕ НА СЪВЕТА ПО НАУКА И ИНОВАЦИИ  

НА РУСЕНСКИ ИЗСЛЕДОВАТЕЛСКИ УНИВЕРСИТЕТ 

 

Днес, 03.07.2025 г., в заседателна зала на Русенския университет се проведе 

заседание на Съвета по наука и иновации на Русенски изследователски университет, 

ръководено от академик Христо Белоев - почетен ректор и председател на Общото 

събрание на Русенския университет. Мащабният проект „Русенски изследователски 

университет“ (РИУ), който стартира на 08.04.2024 г., е насочен към развитието на 

научните изследвания, иновациите и трансфера на знания. На срещата, на която 

присъства и ректорът на Русенския университет доц. д-р Десислава Атанасова, беше 

отчетен напредъка по изпълнението на научноизследователски програми на 7-те научни 

групи в рамките на стратегическия проект.  

По време на заседанието бяха представени доклади за текущите резултати, като 

основно внимание беше отделено на следните ключови индикатори: 

Ръст на публикационната активност в издания, включени в глобалната база данни 

Web of Science; 

Привличане на водещи учени и млади изследователи; 

Подготовка на нови патенти и участие в изследователски мрежи. 

Разгледана беше и подготовката на тримесечните отчети за периода април–юни 

2025 г. 

Освен това бяха обсъдени спецификации по подготовката на обществените 

поръчки за закупуване на оборудване, техника и мебели, необходими за успешното 

изпълнение на проекта. 

Ръководителите на научните екипи анализираха съществуващите предизвикателства 

и предложиха конкретни мерки за тяхното преодоляване.  

  


